

【資訊】港科大、港鐵、騰訊招聘

星學匯Starian 2026年3月25日 20:26 中国香港



香港科技大學

Assistant Officer (Career Center) - Dean of Students' Office

(Department: Dean of Students' Office)

Job Posting Details

The mission of the Career Center is to engage, empower, and support students in exploring and pursuing their career goals. We aim to help students develop career plans, improve job search skills, and make informed career decisions.

The Career Center offers various services to students and employers. These include recruitment events, job fairs,

internship and co-op programs, career exploration programs, career advising, and survey reports. The appointee is expected to perform the following duties.

Job Descriptions

- Provide logistics and onsite support for career events, job fairs, and internship programs;
- Liaise with students, internal departments and external parties (e.g., employers, alumni, trainers, and speakers);
- Assist in conducting university-wide graduate employment surveys and preparing reports, and compiling statistics;
- Support the preparation and posting of marketing materials both online and offline;
- Provide general office administrative and clerical duties;
- Handles email and phone enquiries;
- Perform any other duties as assigned.

Requirements

- Bachelor's degree and up to 2 years of post-qualification work experience are preferred; 2026 Bachelor graduates are welcome;
- Possess a strong sense of responsibility, self-motivation, attention to detail, and multitasking skills;
- Demonstrate excellent time management, teamwork, a good work ethic, and a positive, can-do attitude;
- Capable of completing assigned tasks professionally in a fast-paced and flexible environment;
- Proficient in high-level computer literacy and skilled in Microsoft Excel;
- Possess good interpersonal and communication skills in English and Chinese (Cantonese and Putonghua);
- Willing to occasionally work outside normal office hours;
- Immediate availability is preferred.

***Please apply on or before:
29 March 2026.***

網上申請及查詢:

https://hkust.wd102.myworkdayjobs.com/zh-TW/HKUST/job/Clear-Water-Bay-Campus-Hong-Kong/Assistant-Officer--Career-Center----Dean-of-Students--Office_JR100292-1

港鐵2026見習鐵路技術人員計劃



港鐵公司「見習鐵路技術人員計劃」（前稱學徒訓練計劃）始於1978年，已培訓超過2,400名年輕人。計劃提供清晰事業階梯，助你投身鐵路工程領域。

見習鐵路技術人員（一）

前稱：見習技術員訓練計劃

培訓期：2年

入職要求：

- 工程學科高級文憑（機械/電腦及電子/電機/屋宇裝備/土木/鐵路工程等）或同等學歷

見習鐵路技術人員（二）

前稱：技術員學徒訓練計劃

培訓期：3年

入職要求：

- 基礎文憑（工程分流）+ 基礎數學(三)；或
- 職專文憑（中六/中三全日制）相關工程學科 + 數學3E單元；或
- 獲港鐵學院鐵路工程高等文憑取錄；或
- 文憑試5科達第2級或以上（包括中、英、數）；或同等學歷
全費資助修讀高級文憑 或 港鐵學院鐵路工程高等文憑

見習鐵路技術人員（三）

前稱：技工學徒訓練計劃

培訓期：3年

入職要求：

- 職專文憑（中三全日制）第一年相關課程（機械/電機/屋宇裝備）；或

- 完成香港中學文憑試；或同等學歷
全費資助修讀職專文憑，完成後獲「鐵路維修文憑」（資歷架構第3級）

申請截止：

2026年7月26日 晚上11:59

網上申請及查詢：

<https://www.mtr.com.hk/railway-technical-trainee/tc/index.html>

騰訊

Senior International Cloud Trainer

崗位職責

1. 課程研發：設計並開發騰訊雲產品與技術相關課程與實驗；
2. 培訓交付：負責面向企業客戶、夥伴以及開發者提供專業的線上/線下技術培訓；
3. 方案支持：為關鍵客戶提供技術諮詢建議及認證考試指導；
4. 團隊協作：與工程師、架構師及產品團隊等多個內部團隊緊密合作，以確保內容的技能深度與準確性。

崗位要求

1. 學歷：電腦或相關專業本科及以上；
2. 技術背景：5年以上技術相關崗位工作經驗，3年以上雲計算相關工作經驗；
3. 表達能力：具備優秀的表達能力。有技術培訓、技術諮詢經驗優先；
4. 語言能力：必須具備優秀的英語、普通話聽說讀寫能力。同時具備粵語教學能力者優先。

網上申請及查詢：

[https://careers.tencent.com/jobdesc.html?
postId=2034274248360624128&sessionId](https://careers.tencent.com/jobdesc.html?postId=2034274248360624128&sessionId)



星學匯 STARIAN

內地升學人才匯



資訊來源 | 香港科技大學、港鐵、騰訊網站
排版 | 陳工子
審核 | 小禾